

SICO and the Supreme Council of Women Announce the Winners of the “Trading in Financial Markets” Programme

SICO in collaboration with the Supreme Council of Women (SCW), announced today the successful conclusion of the "Trading in Financial Markets" programme empowering 44 Bahraini women with valuable knowledge and experience in global financial market trading. The programme covered trading fundamentals, various types of investment instruments, stock market analysis, developing trading strategies, and risk management.

The programme's winners were Fatima Ashoor for achieving the highest P&L, Fatima Alyaqoot for achieving the highest risk-adjusted return, and Maryam Alkarrani for achieving the highest win rate. The winners received several prizes, including the opening of an account on the trading platform, SICO LIVE, with a cash amount to support the initiation of their trading.

Her Excellency Sheikha Dina bint Rashid Al Khalifa, Assistant Secretary-General of the Supreme Council for Women, commended all programme participants for their commitment to attending sessions and benefiting from its valuable content. She affirmed the provision of support and assistance to the programme's affiliates in collaboration with SICO to continue their journey in stock trading. She also highlighted the significant benefits to be gained for all participants from their experience and newly acquired skills during the programme in various aspects of their professional lives. She also acknowledged the outcomes of the programme, confirming its achievement of goals in enhancing the skills of Bahraini women in trading and investment in financial markets.

Sheikha Dina also emphasised the programme's aims of encouraging practical experience in stock markets, promoting financial literacy, establishing the foundations of savings, and enhancing financial knowledge among women in the Kingdom of Bahrain. She clarified that this programme is one of the tools within the professional guidance programme for Bahraini women, through which the Supreme Council for Women supports women's participation in promising sectors of the workforce.

Najla Al Shirawi, CEO of SICO, expressed her pride in the successful partnership with the Supreme Council of Women, stating, “SICO is proud of the results of the programme and we look forward to continuing to work with SCW. We are committed to supporting national initiatives and the SCW's efforts to empower Bahraini women by gaining experience in financial markets to enhance financial literacy, which is a key motivator for achieving financial independence. We look forward to the participants leveraging the skills acquired in this programme to invest in financial markets.”

To create a realistic trading experience, participants accessed a virtual trading platform that simulated the environment of global trading platforms. They were provided with a virtual sum of money to practice trading without risking actual funds. Real market data, including stock prices and market trends, was made available to assist participants in making informed and successful trading decisions.

- Ends -

"سيكو" وأمانة "الأعلى للمرأة" يعلنان أسماء الفائزات ببرنامج "تداول"

اختتم بنك سيكو والأمانة العامة للمجلس الأعلى للمرأة برنامج "التداول في الأسواق المالية" والذي جرى تنظيمه على مدى شهر كامل بمشاركة 44 سيدة بحرينية، وتضمن محاضرات وورش عمل نظرية وعملية حول أساسيات التداول بالأسهم وأنواع الأدوات الاستثمارية، وفهم وتحليل الأسواق المالية، وتطوير استراتيجية التداول وإدارة المخاطر وغيرها.

وبمناسبة ختام البرنامج، جرى الإعلان عن الفائزات في البرنامج وهن: السيدة فاطمة الياقوت بجائزة أعلى عائد بالنسبة للمخاطر، والسيدة فاطمة عاشور الفائزة بجائزة أعلى ربح، والسيدة مريم الكراني الفائزة بجائزة أعلى عدد أيام ربحية وستحصل الفائزات على حساب تداول و مبلغ نقدي لتبدأ به كل سيدة رحلتها في عالم الاستثمار من خلال منصة التداول (sicolive.com).

وهنأت سعادة الشیخة دینا بنت راشد آل خليفة مساعد الأمين العام للمجلس الأعلى للمرأة جميع منتسبات البرنامج مشيدة بالالتزام بحضور جلساته والاستفادة من محتواه القيم، مؤكدة تقديم الدعم والمساندة للمنتسبات للبرنامج بالتعاون مع "سيكو" لمواصلة رحلتهم في عالم التداول، وتسخير المهارات والخبرات التي اكتسبها من البرنامج في مجالات مختلفة من حياتهم العملية والمهنية.

ونوهت بمخرجات برنامج "التداول في الأسواق المالية" التي تؤكد تحقيق البرنامج لأهدافه في تعزيز مهارات المرأة البحرينية في مجال التداول والاستثمار في الأسواق المالية وتشجيعها على اكتساب الخبرة العملية في أسواق الأسهم، ونشر الثقافة المالية وترسيخ أسس الادخار والمعرفة المالية لدى النساء في مملكة البحرين، وأوضحت أن هذا البرنامج يعد أحد أدوات برنامج الإرشاد المهني للمرأة البحرينية الذي يعمل المجلس الأعلى للمرأة من خلاله على دعم مشاركة المرأة في قطاعات العمل الواعدة.

من جانبها أشادت الرئيس التنفيذي لبنك "سيكو" السيدة نجلاء الشيراوي بالنتائج الإيجابية التي حققتها برنامج "التداول في الأسواق المالية" والتي جاءت مشجعة على تنظيم نسخ أخرى من هذا البرنامج بالتعاون مع المجلس الأعلى للمرأة، مؤكدة حرص "سيكو" على دعم التوجهات الوطنية وجهود المجلس الأعلى للمرأة بتمكين وتقدم المرأة البحرينية من خلال اكتساب الخبرة في الأسواق المالية. وقالت موضحة: "نسعى جاهدين إلى تعزيز الثقافة المالية ونؤمن بأن المعرفة المالية تعتبر محفزاً رئيسياً لتحقيق الاستقلال المالي، ونتطلع إلى مساهمة المهارات التي اكتسبتها المشاركات من خلال هذا البرنامج إلى تحفيزهم للاستثمار في الأسواق المالية.

هذا ووفر برنامج "التداول للأسواق المالية" لمنتسباته منصة تداول افتراضية تحاكي البيئة الواقعية لمنصات التداول العالمية، حيث منحت المشاركات مبلغاً من الأموال الافتراضية للتداول بها، مما سمح لهن باكتساب الخبرة في التداول دون المخاطرة بأموال حقيقية، كما وفر البرنامج جلسات إرشاد وتوجيه للمشاركات من قبل خبراء "سيكو"، إضافةً إلى تزويدهن ببيانات السوق الفعلية مثل أسعار الأسهم واتجاهات السوق والمعلومات الأخرى ذات الصلة لمساعدتهن على اتخاذ قرارات تداول ناجحة.

"انتهى"